
VERSLAG BUITENLANDSE DIENSTREIS 

 
HOEVEEL PERSONEN HEBBEN DE REIS GEMAAKT  

De reis is door één personen gemaakt. De delegatie en samenwerkingspartners zijn niet meegenomen in dit 
aantal. 
 

HOELANG DUURDE DE REIS? 

De reis duurder 6 dagen 
 

WAT WAS HET DOEL VAN DE REIS?  

 
Het doel van gemeentelijke deelname is vierledig: (1) acquisitie; (2) relatiebeheer (richting Innovation Quarter 
en de securioty Delta en meereizende Haagse bedrijven); (3) versterken internationaliseringskansen voor 
Haagse cybersecurity bedrijven ; (4) inventarisatie mogelijkheden en kansen voor meerjarige publiek-private 
aanpak Zweden samen met Innovation Quarter en de Security Deltya 
 

WELKE LOCATIES ZIJN BEZOCHT? 

 
Gemeente Malmo, Medicon vollage in Lund,Stockholm Tech show en de Nederlande ambassade in Stockholm 
 
 
 

WIE HEB JE ONTMOET? (BENOEM DE FUNCTIEOMSCHRIJVING)  

Dries Ekron  Sales Excutive  BlueFinch 
Gruber Eloise  Marketing manager BlueFinch 
Lonneke Sturme  Marketing speciliast Attic 
Emily   Director   Hackshield 
Tim Murck  Co founder  Hackshield 
Marcel Jutte  Directro   Hudson Cybertec 
Michael Theuerzelt Lead consultant  Hudson Cybertec 
Sakarias Strand  Projectmanager  Sweden Secure Tech Hub 
Maake de Wolff  Digital marketing  Klarna 
Annemarie Kamp  cyber security consultant KPMG 
ValentijnKoppenaal CEO   vBoxx 
Per Henriksen  CEO   vBoxx Nordics 
Bianca Dochtorowicz Program manager Vinnova 
Aart vd Vlist  CIO   Rijk 
John Wester  Dtective inspector Swedisch police  
Joeri Glastra  Strategic Analist  Signpost Six  
Vikorota Vargova  Strategy specialis  Prodaft 
Patrik Faltstrom  CSO   NetnodAB 
Carolina Sando  Swedisch rep  Ministry of defence Sweden 
Ronja Ahlberg  Director cyber defence SOFF 
Jan Willekens  Head of cyber defence Ericsson 

WAT HEEFT DE REIS DE GEMEENTE OPGELEVERD? 

 
Wat het voor de gemeente heeft opgeleverd is dat we hebben laten zien dat wij samenwerking superbelangrijk 
vinden. Tevens hebben we hiermee ook laten zien richting Zweden dat wij (gemeente) het belangrijk vinden 



om kennis met elkaar te delen en te kijken hoe we elkaars krachten kunnen gebruiken. Zweden zit in een 
moeilijek situatie sinds het toetreeden van de NAVO. Ze krijgen daardoor heel veel cyber aanvallen. Vanuit de 
gemeente zijn we heel ver als het gaat om dit soort aanvallen. Nu is er ook afgsproken om gezamenlijk te kijken 
hoe wij hen kunnen helpen door onze ervaringen met hen te delen. Naast dat hebben we door deze reis een 
breed netwerk kunnen creëren. Er is kennisgemaakt met verschillende twee gemeentes genaamd Lund an 
Malmo. Naast dat hebben we bestaande bedrijven maar ook veel nieuwe bedrijven ontmoet.  
Er hebben aan aantal bedrijven aangegeven de intentie te hebben om te vestigen naar Den Haag. Daar wordt 
nu een follow-up gedaan. 
 

ZIJN ER VERVOLGAFSPRAKEN? ZO JA, WELKE?  

 
Erik Wilhelm Graef Behm  Investment strategist  Invest in Halland 
Hoe kunnen we hen in ciontact brengen met bedrijven die behoefte hebben aan kapitaal. 
 
Sebastian Meglic   CISO    Gemeente Trelleborgs 
Er komt een meeting waarin wij (gemeente) en gemeente in zweden in gesprek gaan om te kijken hoe wij de 
cyber aanvallen tegenhouden en hoe wij daar mee omgaan. Onze CISO van de gemeente zal aanschuiven. 
 
Maarten Kas   CEO    DVRS 
Bedrijf is gevestigd in Brabant en heeft aangegeven dat hij graag in het eco systeem van Den Haag wilt horen. 
Daarbij heeft hij wel een investering nodig om zeijn bedrijf te laten groeien. Hij komt namelijk niet de juiste 
investeeerders tegen in Brabant. Er komt een follow up waarin ik hen ga introduceren bij een 
investeringsmaatschappij genaamd TINN capital en IQ capital. 
 
Valentijn Koppenaal  CEO    vBoxx 
Er komt een meeting waarin we gaan kijken of er een mogelijkheid bestaat om een datacenter in Den Haag te 
bouwen. 
 
 
 


